

RFP 100016440

Questions et Réponses / Questions and Answers

**Question 1:**

I am looking over 100016440 - Services to Support Workplace Mental Health. I wanted to check with you, is there a component needed in there for addictions and/or substance abuse issues as well?

Answer:

The main goal of the service is to empower managers/supervisors to manage/navigate through difficult situations/conversations, we may see sessions that will require counselling which will relate to disabilities concerning the potential for dependency issues and not on formulating a diagnosis.

**Question 1 :**

Je regarde 100016440 - Services pour soutenir la santé mentale au travail. Je voulais vérifier avec vous, y a-t-il un élément nécessaire pour les problèmes de toxicomanie et / ou de toxicomanie également?

Réponse :

L'objectif principal du service est d'outiller les gestionnaires/superviseurs à gérer/naviguer dans des situations/conversations difficiles. Nous verrons peut-être des séances qui nécessiteront des conseils qui porteront sur les limitations fonctionnelles concernant les problèmes de dépendance potentiels et non sur la formulation d'un diagnostic.